

聖地牙哥北郡中文學校
二零一八年二月十日

老師：
班級：

第十九週 學校聯絡事項

- 一、團體組卡拉 OK 歌唱比賽已於上週六圓滿結束，感謝同學、老師及家長們的支持與鼓勵！
本次比賽邀請到李美惠女士、黃麗英女士，和楊斐斐女士來擔任評審（依姓氏筆劃排列）。
各組得獎名單及演唱的歌曲如下：
A 組：第一名：學分一甲(天使)；第二名有兩隊：學分二上午班（最炫民族風），和學分一下午班（青春修煉手冊）。另有兩隊分別獲得最佳合唱獎(學分二下午班，演唱“小幸運”)及最佳勇氣獎(學分一乙，演唱”小蘋果”)
B 組：第一名：學分三上午班(暖暖)；第二名：AP 班（小酒窩）；學分四（中國話）。另有兩隊分別獲得最佳魅力獎(Post AP 班，演唱“稻香”)及最佳表演獎(學分三下午班，演唱”修煉愛情”)
- 二、2/17 總統節學校放假一週，2/24 恢復上課。
- 三、3/3 因 Black Mountain Middle School 舉辦活動，學校放假一週，3/10 恢復上課。
- 四、3/10 將舉行第二學期期中考，請提醒學生們多多複習及早準備。
- 五、朗誦比賽報名將於 2/24 開始。比賽日期：3/31（全天比賽）。
- 六、2018 年海外華裔青年英語服務營已經於一月十二日開始接受網路報名，二月二十八日截止報名。詳情請至下面網頁查詢 <http://aidsummer.net>。請向橙僑文教中心報名。
橙縣華僑文教服務中心 CULTURE CENTER OF TAIPEI ECONOMIC AND CULTURAL OFFICE IN LOS ANGELES (SANTA ANA) 2901 West MacArthur Blvd., Suites 115, Santa Ana, CA 92704,
TEL : (714)754-9999 FAX : (714)754-6666
- 七、3/17(上午班: 9:40am; 下午班: 1:40pm) 將舉辦第二學期家長大會，會中將頒發園遊會各獎項: 最佳銷售，最佳攤位布置，和最高預售等獎項。請家長踴躍出席。
- 八、在校生獎學金之申請資格：凡已在中文學校滿九、十、十一或十二年以上（不限只在北郡）的本校學生(其他詳細規定請參考申請表)。每人每年限申請一個獎項。即日起開始申請，申請辦法將於 2/4 公布於學校網頁 <http://www.northcountychineseschool.org/>。申請截止 3/24。將於 5/19 結業典中頒獎。
- 九、提供給本屆畢業生的 Cenzone Tech 新種科技公司獎學金即日起接受申請；申請資格：今年在北郡就讀的美國學校十二年級生(其他詳細規定請參考申請表)。每人每年限申請一個獎項。即日起開始申請，申請辦法將於 2/4 公布於學校網頁 <http://www.northcountychineseschool.org> 申請截止日 3/24。將於 5/19 畢業典禮中頒獎。
- 十、各位家長,大家辛苦了! 新年園遊會圓滿結束,請大家將收據儘快交給各班的班媽班爸。2/24 是交進班級費用退費單的最後一天。
- 十一、二月份雙月刊“學生園地”開始徵稿，截稿日期 2/24，歡迎學生們踴躍投稿，稿件請以電子檔 email 至 info@NorthCountyChineseSchool.org。
- 十二、家長服務押金退費:值勤過的家長請在每個月最後一次星期六上課時間(9:40am - 11:40am, 1:40pm - 3:00pm)到辦公室家長會領取您的禮卡退費。下一次領卡日子是 2/24。
- 十三、台灣師範大學,華語小大師夏令營,報名詳請查詢:
http://ntnucamp.sce.ntnu.edu.tw/summercamp_en/

姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____

1. The Group Karaoke Singing Contest was successfully concluded last Saturday. Big "Thank You" to all students and teachers who participated in this event. We also would like to thank all parents who helped and supported this event. The results and songs were listed in the Chinese section above.
2. No school on 2/17 President's Day, classes will resume on 2/24.
3. No school on 3/3 due to activity held at BMMS, classes will resume on 3/10.
4. The 2nd semester Midterm Exam will take place on 3/10. Please remind your student to prepare for the test.
5. The Poetry Recital Contest registration starts on 2/24. The contest day is on 3/31 (please note that this is a WHOLE day event).
6. The online registration for 2018 Overseas Youth English Teaching Volunteer Service Program sponsored by OCAC and Ministry of Education (Taiwan) started on 1/12, the deadline to apply is 2/28. For details, please visit the following web site: <http://aidsummer.net> . Please send the application form to 橙縣華僑文教服務中心 CULTURE CENTER OF TAIPEI ECONOMIC AND CULTURAL OFFICE IN LOS ANGELES (SANTA ANA) 2901 West MacArthur Blvd., Suites 115, Santa Ana, CA 92704, TEL : (714)754-9999 FAX : (714)754-6666
7. Please join us for our 2nd semester PTA meeting on 3/17 (9:40am for AM session; 1:40pm for PM session). Top performers from the carnival in revenue, booth decoration, and Voucher Pre-Sales will be recognized and awarded.
8. If you have attended Chinese School for 9 years or more (including other Chinese schools), it's time to apply for an award. One scholarship application per year only. **Application deadline is 3/24**. Detailed information will be posted on school web site <http://www.northcountychineseschool.org/> on 2/4. Scholarship will be awarded at the End-of-Year Ceremony on 5/19.
9. The scholarship offered by Cenzone Tech Inc. is now open for application. Qualification: North County Chinese School students who are also seniors at their local high schools. Detailed information will be posted on school web site <http://www.northcountychineseschool.org/> on 2/4. One scholarship application per year only. Application form can be picked up at school or downloaded it from school web site. **Deadline: 3/24**. Scholarship will be awarded at the End-of-Year Ceremony on 5/19.
10. Thank you all for the spectacular New Year Carnival! Please turn in all your receipts to your room parents asap so they can submit the reimbursement form to PTA by 2/24/2017.
11. **Attention Students!!** The SDCCA-NCCS February Newsletter needs your article(s), please email your article to <<info@NorthCountyChineseSchool.org>> by 2/24.
12. Parent's Co Op refund. For those parents who volunteered since beginning of the school year, please stop by PTA office to pick up your refund. Refund dates are every last Saturday of the month when school is in session, morning classes 9:40am - 11:40am and afternoon classes 1:40pm - 3:00pm. Next refund date is 2/24.
13. The Little Master Mandarin Summer Camp at NTNU; Registration information http://ntnucamp.sce.ntnu.edu.tw/summercamp_en/

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____